
 

 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι τα κυβερνητικά αερο-
σκάφη, πλην του Falcon (FA7X), έχουν καθηλωθεί εξαιτίας του υψηλού και ασύμφορου 
κόστους λειτουργίας και συντήρησής τους. Τα εν λόγω κόστη είναι δυσανάλογα συγκρι-
τικά με την εκτιμώμενη αξία των αεροσκαφών. Εξετάζεται η δυνατότητα πώλησής τους 
και μέχρι τότε θα χρησιμοποιούνται σε απολύτως έκτακτες περιπτώσεις αντικατάστα-
σης του Falcon (FA7X). 
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